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Jednání zahájil  a vedl  předseda hospodářského výboru Mgr.  Oldřich
Vojíř, Ph.D.

Program  schůze  byl  schválen  se  změnami  –  posl.  Korytář  navrhl
změnu  v kapitole  SÚJB,  v rámci  bodu  různé  –  řešení  situace
v podvýborech.

Program:

ad 2)
Informace o postupu výstavby mýtného systému

Informaci  předložil  ministr  dopravy  Aleš  Řebíček,  dále  náměstkyně
ministra Daniela Kovalčíková a náměstek ministra Jiří Hodač.

V rozpravě  vystoupili  poslanci:  Vojíř,  Sehoř,  Šimonovský,  Hojda,
Prosek, Korytář, Snopek, Melčák, Plachý. (Viz příloha zápisu.)

Hospodářský výbor přijal k této informaci následující usnesení č.  48
(hlasování – 17 pro):

I. b e r e  n a  v ě d o m í  informaci  ministra  dopravy  o  průběhu  jednání
s konsorciem Kapsch  ve  věci  výstavby  zařízení  pro  I.  etapu  výkonového
zpoplatnění dálnic a silnic v České republice.

II. p o d p o r u j e  snahu Ministerstva dopravy dojednat s dodavatelem dodatek
smlouvy  tak,  aby  byly  vyřešeny  všechny  nejasnosti  v dosavadních
smluvních vztazích s cílem co nejrychlejšího zahájení bezpečného provozu
výkonového zpoplatnění dálnic   silnic;
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III. d o p o r u č u j e  Ministerstvu dopravy zpracovat návrh opatření za účelem
zabránění  opakování  chyb,  kterých  se  dopustilo  v průběhu  přípravy  této
významné investiční akce.

ad 3)
Vládní návrh zákona o některých opatřeních v soustavě ústředních

orgánů 
státní správy, souvisejících se zrušením Ministerstva informatiky 

a o změně některých zákonů - tisk 92

Vládní návrh zákona předložil ministr vnitra Ivan Langer, zpravodajem
byl poslanec Oldřich Vojíř. 

V obecné  rozpravě  vystoupili  poslanci  Vojíř  (změna –  pošta  převod
z MPO  na  MD),  Šimonovský  podpořil  návrh  zpravodaje,  Kala  –
doporučil přerušit projednávání.

Zpravodaj  navrhl  přerušení projednávání  tisku  92 a  navrhl
harmonogram  projednávání  (usnesení  č.  45 )  -  pro  hlasovalo  10
poslanců, proti 9:

- pozměňovací návrhy předat do 5. ledna 2007,

- materiál  se  zapracovanými  pozměňovacími  návrhy  předá
Ministerstvo

     informatiky zpět na HV do 19. ledna 2007,

- projednávání na HV dne 30. ledna 2007.

ad 4)
Vládní návrh, kterým se předkládá Parlamentu ČR k vyslovení
souhlasu s ratifikací Dohoda o spolupráci na civilním globálním

družicovém navigačním systému (GNSS) mezi Evropským
společenstvím a jeho členskými státy            a Korejskou republikou -

tisk 60

Vládní  návrh  zákona  předložil  náměstek  ministra  dopravy  Ondřej
Jašek,  zpravodajem byl poslanec Pavel Hojda.

V rámci diskuse se zejména hovořilo o Praze jako sídlu (Galilea).  

Hospodářský  výbor  dává  souhlas  k ratifikaci Dohody  –  18
poslanců hlasovalo pro (usnesení č. 46).

ad 5)
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Senátní návrh na vydání zákona, kterým se mění zákon č. 513/1991
Sb., obchodní zákoník, ve znění pozdějších předpisů - tisk 62

Senátní  návrh  zákona  předložil  senátor  Bárek,  zpravodajem  byl
poslanec Jaroslav Plachý – volné nakládání s akciemi.

V obecné rozpravě posl. Kala vznesl námitku, že toto je problematický
materiál – chce stanovisko MS, MPO a MMR. Posl. Prosek pokládá tento
návrh za nešťastný, posl. Šidlo také cítí rozpaky.

Zpravodaj  navrhl  přerušení projednávání  tisku  62 a  navrhl
harmonogram  projednávání  (usnesení  č.  47)  -  pro  hlasovalo  18
poslanců:

- pozměňovací návrhy předat do 31. ledna 2007,

- materiál  se  zapracovanými  pozměňovacími  návrhy  předá
navrhovatel zpět na HV do 15. února 2007,

- projednávání na HV po 26. únoru 2007.

ad 6)
Návrh zastupitelstva Středočeského kraje na vydání zákona, kterým
se mění zákon č. 13/1997 Sb., o pozemních komunikacích ve znění

pozdějších předpisů   - tisk 59

Tento  návrh  nebyl  hospodářským  výborem projednáván,  neboť  byl
Poslaneckou sněmovnou zamítnut v prvém čtení.

ad 7)
Různé

a) Posl. Korytář – změna usnesení ke kapitole 375 - SÚJB – bude
předneseno na rozpočtovém výboru – usnesení č. 49:

ke změně specifi ckých ukazatelů rozpočtu v             kapitole SÚJB
v             roce 2006

Hospodářský výbor Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR 

I. b e r e  n a  v ě d o m í  informaci o způsobu zajištění a financování investic
v kapitole  375  –  SÚJB  a  o  potřebě  upravit  s tím  související  specifické
ukazatele rozpočtu kapitoly na rok 2006;
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II. s o u h l a s í  s navrhovanou  úpravou  specifických  ukazatelů  v rozpočtu
kapitoly  375  –  SÚJB  na rok  2006  s převodem rozpočtu kapitálových
výdajů ve výši 12 755 tis.  Kč ve  prospěch  zřízené organizační  složky
státu Státní ústav radiační ochrany;

I I I . ko n s t a t u j e ,

 že  rozpočtová  opatření  doprovázející  popsaný  princip  realizace
programového  financování  investic  nemají  negativní  rozpočtový  dopad
v základních  ukazatelích  rozpočtu  kapitoly  375  –  SÚJB  a  nepředstavují
řešení nezajištěných potřeb kapitoly;

 že  zajišťují  plynulost  realizování  reprodukce  majetku  ve  správě  SÚJB,
včetně  nezbytných  výběrových  řízení  a  plnění  souvisejících  smluvních
závazků;

IV. p o v ě ř u j e  předsedu  výboru,  aby  předložil  toto  usnesení  předsedovi
Poslanecké        sněmovny Parlamentu ČR;

V. zm o c ň u j e  zpravodaje kapitoly 375 – Státní úřad pro jadernou bezpečnost
– Karla Korytáře, aby v rámci 2. čtení předložil uvedenou změnu na plénu
Poslanecké  sněmovny,  případně  projednal  tuto  změnu  v rozpočtovém
výboru.

b) Posl. Vojíř – rekapitulace zřízených podvýborů a jejich naplnění,
rozšíření  počtu  členů  u  podvýboru  pro  dopravu  na  19  a  pro
podnikatelské prostředí na 10.

c) Posl. Plachý – zpráva o činnosti CzechTrade – zařadit na pořad
jednání HV.

ad 8)
Návrh a termín příští schůze výboru

Příští schůze výboru se uskuteční 30. ledna 2007 po skončení schůze
PSP.

Cyril  Z a p l e t a l Mgr. Oldřich V o j í ř, Ph.D.
ověřovatel výboru        předseda výboru
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Zapsal: Ing. Josef Vácha
Dne: 11. prosince 2007
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